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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2017-08-23  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Lars Melander 

Claes Backlund Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Åke Medén 
Conny Ström Maria Persson  
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Kostnaden för grusplanen är fortfarande oklar. 
Vi har i dagsläget fordringar på 8000 kr på medlemmar. 
A-medlemsförsäljningar: Reijo Rantanen – Peter Forsström, Jörgen Croné – Kristina Wenzel, 
och Tony Johansson – Mårten Behm. Dessutom har det tillkommit flera nya C-medlemmar. 
                                                                                                                                                                                                                                          
§4       Varvsfrågor. 
 
*Planen för avverkning står fast. Det ska inte bli ett kalhygge, men en rejäl gallring. Tillfrågat 
företag har ännu inte påbörjat arbetet. 
*Säkerhetsstegar (framförallt vid betongkajen) kan kanske platsbyggas. Kjell-Åke kontaktas. 
*Farledsarbetet pågår. Åke och Anna-Lena söker efter stockar när förhållandena medger 
detta. 
*För att segelbåtar med större djupgående ska kunna beredas bryggplats, måste vi på sikt 
muddra eller anlägga nya flytbryggor utanför traversen. Vi tror att nya bryggor är både 
lättare och billigare att ordna än muddring. Vi behöver därför offerter från olika tillverkare 
för att kunna presentera på ett varvsmöte. 
*Vaktlistan och liggaren som hör till, försvann i samband med årsfesten. 
*Årets klippning har som vanligt varit utförd i olika omfattning. Runt vissa uteplatser har den 
varit obefintlig.   
*Vi bokar nästa varvsmöte till den 24 september. 
*Genom Arbetsförmedlingen kan vi ev. få gratis arbetskraft. Anette Vivägg bjuds in till nästa 
styrelsemöte för att ge oss mer detaljer. 
*Båtvagnar tillhörande A-medlemmar som inte förvaras i skjul, ska debiteras 1000 kr /år. 
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§5        Ungdomssektionen. 
        
Har haft ett regionläger på Vindhem med 16 deltagare. Tävlingarna senaste helgen gick bra. 
Närmast väntar ett regionkval i Umeå om c:a 1,5 vecka. Ranan har ett oljeläckage från 
motorn. 
 
§6  Tävlingssektionen. 

 
Klampenköret och Sommardraget hade relativt få deltagare (10 + 5 st). Ev. kan vi ordna så 
att intresserade kan mäta in sin båt i klubbens regi. Åke håller på att undersöka om vi kan 
låna och sköta om en av SuSS J80-båtar (som ändå inte används av dem). 
 
§7 Övriga frågor. 
 
Årsfesten med tillhörande tävlingar och aktiviteter var mycket uppskattade av deltagarna.  
Festkommittén behöver några personer till. Vid årets fest var de för få. 
Frågan är om behovet av tältet motiverar kostnaden och arbetet med att resa och ta ner 
det? Men – vi har en ny idé inför nästa årsfest: Att kombinera årsfest och segeltävlingar med 
surströmmingsfest, kanske kan få fler att ansluta till just denna fest. Konkurrensen om 
festdeltagare är stor i augusti. 
Byavakten vill ha en kontaktperson på varvet. Vi utser Conny för den uppgiften. 
Hjärtstartaren hyrs nu. Maria lägger ut information på hemsidan om den. Till nästa år kanske 
vi ska överväga att hyra den på helår, då detta verkar bli billigare än att hyra den över 
sommaren. 
 
§8 Nästa möte 
 
Söndag 24 september, i klubbstugan direkt efter varvsmötet. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


